
FAU Lye ungdomsskule  

Dato: 13.09.2023 klokka 1800 
Deltakare 

  

  

8A: Henry Ertresvaag - fråfall 

8B: Brita Rørlien 

 

9A: Tone Elin Grønstad 

9B: Kjetil Horvei 

 

10A: Claudia Patricia Osorio Gonzalez 

10B: Ernst Rune Dyngeland 

Kva er FAU? FUG 
 

 

Kontinuering og val 

av styre 

 

Leiar: Kjetil Horvei 

 

Nest leiar/sekretær: Tone Elin Grønstad 

 

Sekretær: 

Henry Ertresvaag – tilbakemelding frå Henry er om det ikkje er 

nødvendig med ein ekstra person så er det greitt om Tone tar 

sekretæroppdraget. 

Skuleturar og 

føringar 

 

Gjennomgått og einigheit om dette. 

 

Rektor tar følgande videre med skulesjefen: 

1. avtaler med skolesjef om føringane skal leggjast på 

heimesida eller kunn informere om til FAU og tur komité 

Svar: Leggjast på heimesida under FAU kanalen. Gjennomgå med 

tur komité/føresette når det er avtalt tur. 

2. Om det blir eit overskot av pengar etter turen så kan desse 

bli overført til eit fond merka til tur for ein anna kull som vil 

på tur. 

Svar: Dette er fult mogleg og pengane vil være øyremerka til 

skuletur på LUS. 

3. Kan skulen/reise komité krevje at utlegg til vaksne som evt 

må følga elevar om dei blir heimsent blir dekka av føresette 

til eleven? 

Svar: Nei – det må vere nok buffer til at ein evt. heimsending blir 

dekka både for elev og følge.  

 

 

 

https://foreldreutvalgene.no/fug/


 Anna  Sikra kontinuitet i FAU med å endre korleis ein vel representantar inn til 

FAU. 

Nytt 8. trinn har valt ein FAU representant til 8. trinn + ein vara som ein 

“rykker opp” til å sitte i FAU både for 9. og 10. Trinn. 

 

I tillegg blei det valt ein klassekontakt i kvar klasse. På denne måten 

sikrar ein at det alltid er erfarne personar i FAU og dei nye får overført 

informasjon på ein god måte. 

 

9. og 10. Held på det dei allereie har valt også blir den nye modellen fasa 

inn med nye 8. trinn etter kvart. 

 

 

 
Økonomi og innkjøp 

Skulen ligg foreløpig greitt an ift budsjettet. Me har kjøpt inn ein del 

skulebøker. Me kunne og trengt nye stolar på 9. og 10. Trinn – det vert 

foreløpig utsett då det er overforbruk i kommunen og det er 

innkjøpskontroll. 

 

 

Referent: Ingeborg Milner 


